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TISKOVÁ ZPRÁVA 
 
Dnešním podpisem koaliční smlouvy spojila v Královéhradeckém kraji své síly Občanská 
demokratická strana (ODS) s lidovci (KDU-ČSL) a hnutím Východočeši do letošních krajských voleb. 
Toto spojení vzešlo z prověřené a výsledky podložené spolupráce v uplynulém období.  
 
Ambicemi uvedeného spojení do dalšího volebního období je nejen dovést do úspěšného konce všechny 
započaté a plánované realizace v klíčových oblastech a pokračovat v započatém trendu dalších investic, 
ale i hledat další efektivní a systémová řešení ve všech oblastech veřejných služeb ovlivňujících kvalitu 
života občanů Královéhradeckého kraje. Společným jmenovatelem pro naši spolupráci je i nadále 
otevřená politika, transparentnost, odpovědné hospodaření s důrazem na hledání úspor především 
v provozu a nárůst skutečných investic.  
Třetí pozici na kandidátce obsadil dosavadní náměstek hejtmana Královéhradeckého kraje 
Pavel Bělobrádek a ke své kandidatuře dodává: „Byl jsem nejdéle sloužícím polistopadový předsedou 
lidovců, jež se mi podařilo vrátit do dolní komory Parlamentu ČR, zastával jsem pozici místopředsedy 
vlády a opakovaně obhájil svůj poslanecký mandát. Celý můj život i život mých blízkých je ale spojen 
s Královéhradeckým krajem, a proto jsem rád, že mohu všechny své zkušenosti regionální, odborné i ty 
z celostátní politiky v jeho vedení uplatnit. Ve veřejném životě se chci i nadále věnovat oblastem životního 
prostředí, zemědělství a regionálnímu rozvoji. Ve spolupráci s kolegy jako je hejtman Martin Červíček nebo 
náměstkyně Martina Berdychová vidím záruku pokračování v odpovědném řízení kraje a jsem přesvědčen, 
že díky svým výsledkům a kompetencím jsme schopni zvládnout všechny nové výzvy, a tam, kde vláda 
nestíhá, ji dočasně z pohledu potřeb občanů kraje zastoupit a najít pro ně řešení“. 
 
„Do veřejného života jsem vstoupila již téměř před 25 lety a za tu dobu nasbírala mnoho zkušeností 
zejména z regionální politiky kdy jsem 15 let působila jako starostka obce Holovousy kterou jsem v  roce 
2013 dovedla k titulu Vesnice roku a čtyři roky jsem byla také poslankyní v dolní komoře Parlamentu ČR. 
Vše jsem měla možnost zúročit ve vedení krajských gescí školství a kultury a v posledních letech i 
v sociální oblasti a cestovním ruchu. Čekalo mě mnoho dlouho neřešených problémů i řada 
nepopulárních rozhodnutí. Nejsem člověk, který dělá jen líbivá a prázdná gesta, jsem zvyklá naslouchat a 
problémy řešit a věřím, že se mi i mnohé povedlo. Jsem týmový hráč a stále mám chuť měnit věci 
k lepšímu. Proto i do budoucna chci být součástí vedení kraje, které si důvěřuje, spolupracuje a vzájemně 
se podporuje. A to je pro mě spolupráce s kolegy, kteří tyto hodnoty prokázali již v uplynulých letech, v čele 
s Martinem Červíčkem jako hejtmanem, který se umí rozhodnout, důvěřovat svým kolegům a nastavit 
společnou cestu. Jedině tak budeme moci dosavadní společnou zkušenost, znalost problémů i priorit, 
efektivně zúročit a dotáhnout věci započaté a systémově a jako dobří hospodáři řešit ty dosud 
nevyřešené“. Říká k další společné cestě Martina Berdychová, náměstkyně hejtmana Královéhradeckého 
kraje a „dvojka“ na kandidátce. 
 
Lídrem společné kandidátky za ODS, KDU-ČSL a Východočechy se stal stávající hejtman 
Královéhradeckého kraje Martin Červíček. „Stejně jako před osmi lety, když jsem vstupoval do politiky 
tvrdím, že politika má být službou veřejnosti a věřím, že výsledky potvrzují mou snahu to naplňovat. 
Osobně jsem moc rád, že se pod mým vedením povedlo nejenom významně zvýšit investice v dopravě, 
kdy v posledních osmi letech dáváme do rekonstrukcí a oprav krajské silniční sítě 3 x více než tomu bylo 
v předchozích obdobích, zásadně jsme obměnili vozový park ve veřejné autobusové dopravě, 
v následujících letech je smluvně zajištěna ze 70 % i obměna vlakových, ale i v oblasti zdravotnictví, kde 
do každé z krajských nemocnic investujeme alespoň 1 miliardu korun ročně, rozšiřujeme objem i kvalitu 
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sociálních služeb, modernizujeme školy  a tak bych mohl pokračovat. Při své druhé kandidatuře před 
čtyřmi lety jsem také sliboval, že bude-li třeba, jsem jako hejtman připraven i velet, aniž bych tušil, jak 
často taková situace (díky epidemii covidu, uprchlické a energetické krizi…) nastane. Také v této zkoušce 
se povedlo díky manažerským schopnostem a zkušenostem z bezpečnostního prostředí obstát bez 
větších obtíží.   

Cením si spolupráce s kolegy jako je Pavel Bělobrádek a Martina Berdychová, kteří mají stejně jako já 
nejen regionální znalost, ale současně i zkušenost z celostátní politiky, což je pro prosazování zájmů kraje 
a systémová řešení velkou devizou. 

Důvěřuji i všem dalším kandidátům ze společné kandidátky, na níž jsou jak osobnosti s letitou praxí a 
výsledky z veřejného života, tak i nové tváře s potenciálem vnést do regionální politiky další pohled nebo 
odbornou znalost.  

Budeme vést slušnou volební kampaň bez napadání, s důrazem na konkrétní cíle v jednotlivých 
oblastech. 

 

22. 4. 2024 v Hradci Králové 
 


